

迦密山敬拜中心 Kehilat HaCarmel

<https://www.carmelcongregation.org.il/welcome-kehilat-hacarmel>

簡要介紹:

從美國回到以色列定居的 David Davis 戴維斯牧師夫婦及 Peter Tsukahira 彼得塚平牧師夫婦，於 1991 年在以色列海法市 (Haifa) 的迦密山上成立了「迦密山敬拜中心」。他們基於以弗所書 2:15 中「新造的人」的教導，立志建立一個在主裡和好、彼此關懷、信心服事的群體，也開始集合了猶太人、阿拉伯人及其他外邦的基督徒一同聚會。並在海法市的市區內設有少年改造中心，幫助一些誤入歧途的青少年走在正路上，每週固定有敬拜、禱告、青少年聚會及主日學，並有希伯來語、英語、俄語及阿拉伯語的教導。他們還設有婦女收容所，幫助從俄國、衣索匹亞等各國回歸之猶太難民的婦女們，並固定為當地需要的家庭分送食物及衣服。該敬拜中心內並設有事工學校，裝備當地和海外前往學習的信徒們，以能更了解神對以色列民及地土的心意，並耶穌基督(彌賽亞)的教導和榜樣等。David Davis 牧師於 2017 年因癌症過世，他在過世前 6 個月將教會職位轉交給由 Dani Sayag 牧師，Peter Tsukahira 牧師，及

Vladimir Tsapar 牧師組成的牧者團隊，他們堅持來自神的心意，繼續通過人道主義援助向各個背景的受苦難者表達耶穌的愛。此外，他們也歡迎來自各個國家的禱告團體和旅行團在 Kehilat HaCarmel 共享教導、敬拜和代禱。2022 年 11 月迦密山事工學校在疫情後將重新開始，他們將提供增強的課程和學習之旅。重新開始的事工學校將繼續通過信徒的眼光讓人們了解以色列。它將繼續專注於提供將聖經中的以色列與現代國家聯繫起來，讓人們更了解神的心意及耶穌的愛。

Brief Introduction:

Pastor David Davis & Mrs. and Pastor Peter Tsukahira & Mrs., who moved from the United States to settle in Israel, and established the "Kehilat HaCarmel Worship Center" in 1991 on Mount Carmel in Haifa, Israel. Based on the teaching of "new creation" in Ephesians 2:15, they aspire to build a community that is reconciled in the Lord, caring for each other, and serving with faith. They also began to gather Jews, Arabs and other Gentile Christians. There is also a Juvenile Rehabilitation Center in the urban area of Haifa City to help some teenagers who have gone astray. There are regular worship, prayer, youth gatherings and Sunday school every week, and the

teaching is available in Hebrew, English, Russian and Arabic. They also set up women shelters to help Jewish refugee women returning from Russia, Ethiopia and other countries, and regularly distribute food and clothing to families in need. The worship center also has a ministry school to equip local and overseas believers to learn more about God's will for the people of Israel and the land, as well as the teaching and example of Jesus Christ (Messiah). Before Pastor David Davis passed away from cancer in 2017, he had transferred the church managerial position to a pastoral team composed of Pastor Dani Sayag, Pastor Peter Tsukahira, and Pastor Vladimir Tsapar, They insisted on the will of God and continued to express the love of Jesus to suffering people from all backgrounds through humanitarian assistance. In addition, they also welcome prayer groups and tour groups from various countries to share teaching, worship and intercession at Kehilat HaCarmel. November 2022 Mount Carmel Ministry School will reopen post-pandemic with enhanced classes and learning journeys. The restarted school of ministry will continue to bring people to know Israel through the eyes of believers. It will continue to focus on providing a link between the biblical Israel and the modern nation, giving

people a better understanding of the mind of God and the love of Jesus.

代禱事項：

1. 請為迦密山敬拜中心的各樣事工禱告，求神透過他們的服事，祝福許多在貧困中的人民，也幫助更多猶太人和阿拉伯人認識耶穌就是彌賽亞。也願他們在傳福音的事上，能結實累累。
2. 請為神的聖靈運行在邊界和整個中東以色列的鄰居之間祈禱，這是只有耶穌才能帶來的真正和平。
3. 請為以色列的新總理 Naftali Bennett 及新的內閣政府代禱，求神賜他們智慧，並明白神對以色列的心意，在各樣的政策上有神的祝福與帶領。

Prayer Items:

1. Please pray for the various ministries of Kehilat HaCarmel. May the Lord continue to anoint their ministries and use them to bless many people in poverty and to help more Jews and Arabs know that Jesus is the Messiah. And they will be fruitful in preaching the gospel.
2. Please pray for the Holy Spirit to move mightily among the borders and the neighbors

of Israel and throughout the Middle East. Only Jesus can bring the true peace to Israel and all surrounding countries.

3. Please pray for Israel's new Prime Minister Naftali Bennett and the new cabinet government, asking God to give them wisdom, and they could understand God's will for Israel, and may God's blessing and guidance in all their policies and strategies.